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ورزش

قیمت گـــذاری بازیکنان فوتبال 

همواره یکی از بحث های جذاب 

این رشته بوده و در سال های اخیر 

معمولا ستاره هایی چون کیلیان 

امباپه، نیمار، لیونل مسی و کریستیانو رونالدو در صدر این فهرست های مختلف قرار 

داشته اند. موسسه »فوتبال آبزرویتوری« به گونه ای متفاوت و براساس الگوریتمی خاص 

دست به انتخاب باارزش ترین بازیکنان کنونی فوتبال دنیا زده که نکته جالب این فهرست 

قرار نداشتن نام نفراتی چون نیمار، مسی و رونالدو در جمع 20 بازیکن برتر است. 

    انگلیسی های گران

معمولا در فهرست هایی که منتشر می شود بازیکنان براساس گران ترین نقل وانتقالات 

انجام شده، رده بندی می شوند و در سایر فهرست ها نیز معمولا قیمت ها غیرواقعی است 

و چندان با پولی که باشگاه ها درنهایت برای خرید آنها می پردازند، همخوانی ندارد. در 

رنکینگ جدید این موسسه مطابق انتظار نام کیلیان امباپه، ستاره جوان پاری سن ژرمن در 

صدر جدول قرار گرفته است. مهاجم جوان فرانسه از معدود بازیکنانی است که قیمتش 

پس از بحران کرونا کاهش چندانی نداشته است و با اختلافی زیاد صدرنشین این فهرست 

است. قهرمانی به همراه تیم ملی فرانسه در جام جهانی و همچنین درخشش فوق العاده ای 

که در سال های اخیر داشته باعث شده تا قیمت او 259/2 میلیون یورو تخمین زده شود 

که در شرایط فعلی هیچ باشگاهی توان پرداخت چنین پولی را برای خرید او ندارد. گفته 

می شود در تابستان پیش رو رئال مادرید مذاکراتش را با تیم پاریسی برای خرید این ستاره 

جوان آغاز خواهد کرد، اما شیوع کرونا و بحران مالی در باشگاه های مختلف باعث شد 

این برنامه فعلا و حداقل تا یک سال آینده به تعویق بیفتد. 

هر چهار بازیکن بعدی در این فهرست همگی انگلیسی هستند. رحیم استرلینگ، وینگر 

منچسترسیتی با 25سال سن و ارزش گذاری 194/7 میلیون یورویی در رتبه دوم قرار 

دارد. پس از او جیدون سانچوی 20ساله حضور دارد که در دورتموند دو فصل عالی را 

پشت سر گذاشته و مشتریان زیادی در بین تیم های معروف اروپایی دارد که اصلی ترین 

آنها منچستریونایتد است. رتبه چهارم به ترنت الکساندر آرنولد تعلق گرفته که یکی از 

بهترین مدافعان راست کنونی فوتبال دنیاست و با 21 سال سن در لیورپول به مهره ای 

تاثیرگذار تبدیل شده است. قیمت او 171/1 میلیون یورو برآورد شده است. نفر بعدی 

هم مارکوس رشفورد، مهاجم گلزن منچستریونایتد است که با 152/3 میلیون یورو در 

رده پنجم حضور دارد. 

در بین 25 بازیکن برتر این فهرست تنها نام پنج بازیکن شاغل در لالیگا دیده می شود که 

رئالی ها در بین آنها جایی ندارند. آنتوان گریزمان با 136/3 میلیون یورو در رتبه هشتم 

قرار گرفته و با 29 سال سن مسن ترین بازیکن در بین 20 نفر ابتدایی است. پس از او 

فرانکی  دی یونگ، هافبک هلندی بارســـا)102/1میلیون یورو( در رده بیستم و لیونل 

مســـی با 100/1 میلیون یورو در رتبه بیست ودوم قرار گرفته اند. فوق  ستاره آرژانتینی 

بارســـا با توجه به بالا رفتن سنش حتی در بین 20 بازیکن برتر نیز قرار ندارد اما به نظر 

می رسد اگر در همین تابستان هم بخواهد از جمع کاتالان ها جدا شود، باشگاه های 

خواهانش باید قیمتی بیشتر از این مبلغ را برای خرید او پرداخت کنند. بازیکنان دیگر 

لالیگایی در جمع 25 نفر برتر از اتلتیکومادرید هستند. ژوائو فلیکس پرتغالی با 107/9 

میلیون یورو در رده چهاردهم است و سائول نیگز با 97/7میلیون یورو بیست وپنجمین 

بازیکن این فهرست است. برای یافتن نامی از بازیکنان رئال باید به سراغ رتبه 38 برویم 

که رودریگو، وینگر برزیلی و جوان این تیم با 81/4 میلیون یورو قرار گرفته و بالاتر از ادن 

آزارد بلژیکی ارزش گذاری شده است. 

    سقوط کریس و نیمار

کریس رونالدو با ورود به 35 سالگی به تدریج به سال های آخر فوتبالش نزدیک می شود 

و طبیعی است که قیمت او در بازار نقل وانتقالات نیز افت کند. البته این ستاره پرتغالی 

هنوز از آمادگی بالایی برخوردار است و روند گلزنی هایش نشان می دهد که می تواند تا 

چند سال دیگر در اوج باشد، اما قیمت او در این لیست 62/8 میلیون یورو ثبت شده 

و رتبه 70 این لیست را دراختیار دارد اما قرار گرفتن نام نیمار در رده 37 کمی عجیب 

به نظر می رسد. سه ســـال پیش گران ترین نقل وانتقال تاریخ فوتبال به نام این ستاره 

برزیلی ثبت شد و هنوز هیچ بازیکنی نتوانسته این رکورد را جابه جا کند، اما افول او در 

پاری سن ژرمن و عدم توفیقش در لیگ قهرمانان اروپا و همچنین جام جهانی به همراه 

تیم ملی کشورش باعث شده تا قیمت او به 87/2 میلیون یورو کاهش پیدا کند. جالب 

اینکه نام مارکینیوش، هموطن او در پاری سن ژرمن بالاتر از نیمار قرار گرفته و به عقیده 

کارشناسان این موسسه این مدافع ارزش بیشتری دارد. 

براساس این رده بندی امباپه و آرنولد گران ترین مهاجم و مدافع کنونی دنیا هستند. در 

بخش دروازه بان ها هم ادرسون، گلر منچسترسیتی یک پله بالاتر از آلیسون لیورپولی 

ایســـتاده و گران ترین دروازه بان فعلی دنیاســـت. در بین مدافعان میانی نیز ماتیس 

دی لیخت هلندی با 104/7 میلیون یورو بیشـــترین قیمت را دارد. عنوان گران ترین 

هافبـــک دفاعی نیز به فرانکی دی یونگ تعلق گرفته و برونو فرناندز، هافبک تهاجمی 

منچستریونایتد با 104/9 میلیون یورو در پست خود بیشترین قیمت را دارد. 

قرار گرفتن نام آلفونسو دیویس، مدافع 19 ساله و کانادایی بایرن مونیخ در رتبه نهم نیز از 

نکات جالب این لیست است. او که در این فصل پیشرفت بسیار خوبی داشته و توانسته 

جایگاه ثابتی در ترکیب باواریایی ها داشته باشد 133/5میلیون یورو قیمت گذاری شده و 

با ادامه این روند می تواند به زودی رده های بهتری نیز به دست بیاورد. او به همراه ارلینگ 

هالند، پدیده جوان و نروژی دورتموند تنها بازیکنان زیر 20 سال در بین 30بازیکن برتر 

این لیست هستند. 

در میان بازیکنان اسپانیایی هم »رودری« هافبک منچسترسیتی با 101/5 میلیون یورو 

و حضور در رده بیستم گران ترین بازیکن فعلی فوتبال این کشور است. اسپانیایی ها تنها 

6 بازیکن در بین 100 نفر برتر دارند که شامل سائول، میکل اویارزابال، فابین روئیز، کپا 

آریزابالاگا و آلوارو موراتا می شـــود. البته در بین 100بازیکن برتر بیش از 20 درصد در 

لالیگا مشغول به بازی هستند. 

دیویس به همراه هم تیمی اش، سرژ گنابری تنها بازیکنان بوندس لیگایی در بین 20 

بازیکن برتر هستند. گنابری با 106/8 میلیون یورو در رتبه شانزدهم قرار گرفته است. 

جاشوا کیمیش)96/7 میلیون یورو( در رده بیست وهفتم قرار دارد و پس از او کای هاورتز، 

هافبک 20 ساله و آینده دار بایرلورکوزن قرار دارد که این روزها مشتریان زیادی در فوتبال 

اروپا دارد و رئال مادرید و منچستریونایتد در تلاش برای به خدمت گرفتن او هستند. 

در مجموع بازیکنان لیگ برتری در بین 10 نفر برتر این فهرســـت حضور بیشـــتری 

دارند و می توان نتیجه گرفت که درحال حاضر بیشـــتر بازیکنان گران قیمت دنیا در 

لیگ جزیره توپ می زنند. در رتبه های ششـــم و هفتم محمد صلاح)144/9 میلیون 

یورو( و سادیو مانه)139/2 میلیون یورو(، دو ستاره سال های اخیر لیورپول قرار دارند 

و هـــری کین، مهاجم گلزن تاتنهام نیز با 118/7 میلیون یورو جایگاه دهم را به خود 

اختصاص داده است. البته این مهاجم انگلیسی در سال های اخیر بارها موردتوجه 

تیم هـــای مختلف قرار گرفته و تاتنهام اعلام کرده با رقمی کمتر از 150 میلیون یورو 

حاضر به فروش ستاره گلزن خود نیست. 

فهرستیمتفاوتازگرانترینبازیکنانکنونیفوتبالجهان

غیبت مسی، نیمار و رونالدو در بین 20 بازیکن برتر

لغو پلی آف تنیس روی میز بانوان
فدراسیون تنیس روی میز از لغو برگزاری مرحله پلی آف رقابت های لیگ برتر 

بانوان خبر داد. پس از بررسی های به عمل آمده توسط فدراسیون تنیس روی 

میز درخصوص برگزاری یا عدم برگزاری لیگ برتر بانوان باشگاه های کشور، 

این فدراسیون تصمیم به عدم برگزاری مرحله پلی آف و اعلام نتایج نهایی طبق 

رده بندی مرحله مقدماتی لیگ برتر بانوان باشگاه های کشور گرفت. طبق نتایج 

رده بندی مرحله مقدماتی شهرداری شهربابک به عنوان قهرمان لیگ برتر فصل 

98 معرفی شد. دانشگاه آزاد اسلامی نجف آباد در مکان دوم ایستاد و تیم های 

سپاهان اصفهان و درین کاشت مانا مشترکا مقام سوم این مسابقات را به خود 

اختصاص دادند. همچنین فدراسیون تنیس روی میز اعلام کرد تیم های 

یادشده باید طبق قرارداد منعقده با اعضای تیم، با آنها تسویه حساب مالی کنند. 

رضازاده: باید به سمت جوان گرایی برویم
حسین رضازاده، سرپرست انجمن پاراوزنه برداری درباره انتصاب علی اصغر 

رواسی به عنوان سرمربی جدید تیم ملی پاراوزنه برداری و با اشاره به موفقیت های 

قبلی این مربی با تیم ملی اظهار داشت: »در جلسه ای که با رئیس و سرپرست 

معاون ورزش قهرمانی فدراسیون برگزار کردیم، رواسی را به دلیل تجربیات موفقی 

که با تیم ملی در مسابقات مختلف جهانی و پارالمپیک داشت، به عنوان سرمربی 

تیم ملی و میرشفیعی را به عنوان دبیر انجمن معرفی کردیم. پاراوزنه برداری رشته 

عنوان داری است که امیدوارم با حمایت مسئولان کمیته ملی پارالمپیک و 

فدراسیون شاهد درخشش آن در پارالمپیک توکیو و دیگر مسابقات باشیم. کمیته 

ملی پارالمپیک زمان شروع اردوها را از ابتدای نیمه دوم اعلام کرده است و ما 

هم منتظر هستیم تا با دریافت برنامه های رواسی و همچنین مطابق با دستورات 

ستاد پیشگیری کرونا، زمان و مکان اردوهای تیم ملی را مشخص کنیم. یکی 

از بحث های مهم ما شرایط سنی تیم ملی است و باید برای پارالمپیک بعدی 

به سمت جوان گرایی حرکت و برای تداوم جایگاه و کسب موفقیت های بیشتر 

روی جوانان سرمایه گذاری کنیم تا تیم ملی از پشتوانه خوبی برخوردار باشد.« 

المپیک، شاید بدون تماشاگر
»پیر اولیویه بکرزویجانت« یکی از اعضای بلندپایه کمیته بین المللی المپیک 

اعلام کرد درصورتی که شیوع کرونا ادامه داشته باشد، تصمیم نهایی درباره 

برگزاری بازی های 2020 توکیو در بهار سال 2021 اتخاذ خواهد شد. وی 

در مصاحبه با روزنامه Avenir با ابراز اطمینان از اینکه المپیک برگزار خواهد 

شد، گفت: »حتی پیشنهادهایی درخصوص برگزاری این بازی ها پشت درهای 

بسته و بدون حضور تماشاگر مطرح شده است.« بکرز ویجانت با تکرار برخی از 

صحبت های اخیر توماس باخ، رئیس IOC مبنی بر لغو کامل المپیک درصورت 

عدم برگزاری در سال 2021 گفت: »بدون توجه به هزینه های زیاد و افراد بسیار 

زیادی که درگیر برگزاری این رویداد هستند، ادامه دادن چنین پروژه و برنامه ای 

درصورت ادامه شیوع کرونا غیرقابل تصور خواهد بود. ما مطمئن هستیم که 

المپیک توکیو یا در سال 2021 برگزار می شود یا به طور کامل لغو خواهد شد.« 

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

سجاد گنج زاده یکی از بااخلاق ترین و فنی ترین کاراته کاهای 

دنیـــا لقب گرفته که با کلکســـیونی از مدال های قهرمانی 

جهانی، قهرمانی آســـیا، بازی های آسیایی، لیگ جهانی 

و... به دنبال رســـیدن به مدال خوش رنگ المپیک است تا 

کلکسیون افتخارات خود را کامل کند. در این مسیر سخت 

و پرفرازونشیب سجاد گنج زاده و ذبیح الله پورشیب که هر دو 

سنگین وزن کاراته ایران هستند، شانه به شانه حرکت کرده اند 

تا درنهایت یک نفر نماینده وزن مثبت 75 کیلوگرم تیم ملی 

کاراته ایران باشد. حالا در این مسیر بسیار دشوار و حساس، 

دو رویداد بـــزرگ دیگر باقی مانده تا تکلیف المپیکی های 

کاراته از طریق رنکینگ المپیک مشخص شود و ملی پوشان 

کشـــورمان برای روشن شـــدن تکلیف این وزن تنها در یک 

رویداد حســـاس و نفس گیر به روی تاتامی خواهند رفت. با 

ســـتاره دانشگاه آزاد اسلامی و تیم ملی که این روزها بیشتر 

از فعالیـــت در کاراته، کنار بزرگان ورزش و هنر ایران درحال 

کمک رســـانی به مردم محروم است درباره مسائل مختلفی 

صحبت کردیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با سجاد گنج زاده 

را در ادامه می خوانید.

از فعالیت های خیرخواهانه اخیرت بگو. 
رسول خادم که از قهرمانان بزرگ و خوش نام ورزش ایران است 

مسئولیت خیریه علی ابن ابیطالب را برعهده دارد و به لطف 

او این فرصت به ما هم رسید تا در این کار خیر قدم برداریم و 

خادم مردم ایران باشیم. در طول این مدت که کرونا بسیاری از 

فعالیت ها را در دنیا تعطیل کرده، ما با رعایت نکات بهداشتی 

سفرهای مختلفی را به نقاط محروم کشورمان داشتیم و به 

شـــهرهای مرزی و محروم سفر کردیم تا بیشتر از مشکلات 

مردم آگاه باشـــیم. در این مسیر بزرگ، قهرمانان خوش نام 

دیگری هستند که با جان و دل به ملت ایران کمک می کنند. 

این فعالیت همچنان ادامه خواهد داشت؟
بله، این خیریه برای تعداد زیادی از خانواده های نیازمند خانه 

ساخته است و تعداد زیادی لوازم خانگی که ضروری است، 

تهیه و تحویل خانواده ها داده شده است. 

با این حســـاب، تنها نکته مثبت ویروس کرونا همدلی 
قهرمانان کشتی، کاراته و... در مسیر خیر بوده است. 

بله، خوشـــبختانه ما در اسلامشهر، قهرمانان بزرگ و نامی 

زیادی داریم که شـــاید خیلی همدیگـــر را به صورت جدی 

نمی شناختیم؛ اما برای کمک به مردم نیازمند در ماه مبارک 

رمضان یـــک پویش راه انداختیم تا با همدلی به نیازمندان 

کمک کنیم. خوشبختانه این پویش باعث شد تا قهرمانان 

بزرگ اسلامشهر همدیگر را بهتر بشناسند و کارهای بسیار 

خوبی نیز در امر خیر انجام شد. این فعالیت همچنان ادامه 

خواهد داشت. 

وقتی مردم نیازمند، شما قهرمانان بزرگ کاراته، کشتی و... 
را از نزدیک می دیدند چه حس و حالی داشتند؟

اول باید بگویم که بنده قهرمان تیم ملی کاراته هستم و این 

وظیفه یک قهرمان است که به مردم نیازمند کشورش کمک 

کند. جدا از بحث قهرمانی هم باید بگویم که این حرکت ها 

وظیفه انســـانی همه ماست که دســـت هموطن هایمان را 

بگیریم. مردم ایران همیشـــه برای موفقیت ما دعا کرده اند و 

یک دینی گردن ما دارند، حالا هم وظیفه ما قهرمانان است 

که دینمان را ادا کنیم. 

گویا نقش پرویز پرستویی از ستاره های سینما و تلویزیون 
هم در این کار پسندیده و خیر خیلی پررنگ بوده است؟

اســـتاد پرســـتویی الگوی اخلاق برای همه ماست. من در 

این مدت کوتاه خیلی چیزها از اســـتاد پرستویی یادگرفتم، 

او واقعا خیلی پرانرژی در این مســـیر حرکت می کند، چهره 

شناخته شده ای است و همه جا مورد احترام مردم قرار گرفته 

و انصافا شخصیت دوست داشتنی و محبوبی است. 

با این همه فشار سفر به استان های مختلف برای کمک 
به مردم نیازمند، فرصتی برای تمرین کردن داشتی؟

واقعیت این اســـت که کرونا بهانه ای شـــد تا بعد از دو سال 

فعالیت فشـــرده در مسابقات کسب سهمیه المپیک مدت 

کوتاهی را به استراحت بپردازیم؛ من از این فرصت استفاده 

کردم تا به همراه رســـول خـــادم و دیگر قهرمانان به مناطق 

محروم سفر کنیم. تقریبا از دو هفته گذشته تمریناتم را منظم 

پیگیری می کنم تا از اوج آمادگی دور نباشم. 

با شرایط فعلی تمرینات تیم ملی کاراته تعطیل است، آیا 
به صورت آنلاین با کادرفنی در ارتباط هستید؟

بله، سیدشهرام هروی سرمربی تیم ملی کاراته مدام با تمام 

ملی پوشان در ارتباط است. همه برنامه های تمرینی را با او 

هماهنگ می کنیم. 

فدراســـیون جهانی کاراته به دلیل شیوع ویروس کرونا 
مسابقات کسب سهمیه المپیک را قطع کرد و ابتدا اسامی 

نفرات المپیکی را اعلام کرد، اما اخیرا اعلام شده، طبق 
 برنامه ریزی فدراســـیون جهانی کاراته باید دو رویداد

باقی مانده برای مشخص شدن سهمیه المپیک برگزار 
شود، نظرت در رابطه با این موضوع چیست؟ 

به نظرم با برنامه جدید فدراسـیون جهانی، کسـب سـهمیه 

المپیک به دل همه ما می چسبد. بعد از آن هیچ ورزشکاری 

نمی تواند مدعی شـود که حق او ضایع شـده اسـت. ضمن 

اینکـه از ایـن دو رویـداد فقـط مـا فرصـت کسـب امتیـاز در 

یـک رویـداد را داریـم و بـرای اروپایی هـا دو فرصـت دیگـر 

باقـی مانده اسـت. 

با حضور رقیبی مثل پورشـــیب چقدر شانس رسیدن به 
المپیک توکیو را داری؟

حضور در المپیک آرزوی هر ورزشکاری است، من برای رسیدن 

به این هدف بزرگ چندین سال تلاش کرده ام. مطمئن باشید 

هرکسی از ایران به توکیو اعزام شود، خوش رنگ ترین مدال را 

برای کاراته ایران کسب خواهد کرد. 

امسال هم برای تیم دانشگاه آزاد اسلامی در مسابقات 
ســـوپرلیگ بازی کردی، حمایت این تیم از قهرمانان 

المپیکی چطور بود؟
مدیریـت خـوب باعـث شـده همیشـه تیـم کاراتـه دانشـگاه 

آزاد اسـلامی در مسـابقات سـوپرلیگ خـوب نتیجـه بگیـرد. 

امسـال ما برای اینکه در مسـیر کسـب سـهمیه المپیک قرار 

داشتیم، تنها دو بازی برای این تیم مبارزه کرده ایم، درواقع 

دانشگاه آزاد اسلامی به ما این فرصت را داد تا برای رسیدن 

بـه کسـب سـهمیه المپیـک تـلاش کنیـم. جـا دارد به خاطر 

حمایت مسئولان ورزش دانشگاه آزاد اسلامی و سرمربی این 

تیـم تشـکر کنیـم. اعضـای تیم همیشـه یـک دل بوده اند تا 

تیم دانشـگاه آزاد اسـلامی در مسـابقات لیگ موفق باشـد. 

حـالا تـلاش می کنیـم مثل همیشـه بـرای موفقیـت این تیم 

قدم هایمـان را محکم تـر برداریم. 

صحبت پایانی؟
برای رسیدن به المپیک توکیو و کسب خوش رنگ ترین مدال 

برای کشورمان، نیاز به دعای مردم کشورمان داریم. امیدوارم 

ملت ایران مثل همیشه به ما انرژی مثبت انتقال دهند تا در 

المپیک توکیو برای ایران عزیز افتخارآفرینی کنیم. 
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چهمنبهتوکیوبرومچهپورشیبخوشرنگترینمدالبهایرانمیرسد
پرستوییاستاداخلاقبرایهمهماست

حسن صفوی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کورتوادرگفتوگوباآساسپانیا:

قهرمانی لالیگا در استادیوم دی استفانو زیباست

دروازه بان مطرح تیم فوتبال باشگاه 

رئال مادرید اسپانیا در گفت وگو با 

روزنامه ورزشی آس تصریح کرد: 

»همه بازیکنان از شنیدن خبر پیشرفت 

ساخت استادیوم دی استفانو بسیار خوشحال شده اند. شاید تصور اولیه چیزی 

در حد بازسازی سانتیاگو برنابئو بود اما حالا متوجه شدیم که یک استادیوم و 

شاید یک شهر جدید در انتظار ماست.« متن این گفت وگو را در ادامه می خوانید.

ابرازامیدواریتوبرایقهرمانیدرلالیگایکمعنیروشنداردوآن

اینکهمیخواهیدرمادریدبمانی.

بله، همین طور است. از دید من مشکلی در کار نیست و حتی مسائل مالی هم 

در یک هفته گذشته به طور کامل حل شد. در رئال مادرید می مانم و می خواهم 

با این تیم قهرمانی در لالیگا را جشن بگیرم. 

تمرینهاچطورپیشمیرود؟

همه چیز عالی است، ما سه روز از چهار روز گذشته را به صورت فشرده تمرین 

کردیم. در شرایط عادی شاید باعث خشم بازیکنان می شد اما حالا همه بازیکنان 

لذت می برند و حتی هنگام اتمام تمرین از مربیان می خواهند بیشتر در زمین 

بمانند و تمرین کنند. دیگر صبر ما تمام شده و برای شروع لالیگا لحظه شماری 

می کنیم. می خواهیم با قدرت شروع کرده و در 11 بازی پیش رو به 11 پیروزی 

قاطعانه دست پیدا کنیم. 

نظرتدرموردآزاردچیست؟

واقعا مرا شگفت زده کرده است. در بهترین حالت ممکن به تیم برگشته و من 

شک ندارم که در ادامه راه به یکی از ستارگان کلیدی تیم تبدیل خواهد شد. 

بازیدراستادیومجدیدبرایشمایکچالشنیست؟

به نظر من این یک موضوع مقابل ما نیست. بازی کردن در استادیومی که نامش 

نام یکی از اسطوره های رئال مادرید است به ما انرژی زیادی خواهد داد. مشکلی 

در میان نیست و قهرمانی در استادیوم یا بهتر بگویم شهری جدید 

با این نام برای ما یک افتخار تاریخی محسوب می شود. 

آیادراینشرایطخودرادروضعیتبهتری

نسبتبهبارسلونامیبینید؟

در این مورد هیچ شک و تردیدی ندارم، به نظرم 

قطعا از این تیم بهتر هستیم. ستارگان ما را تماشا 

کنید، یک تیم همیشه کهکشانی که در دوره های 

مختلف فرازونشیب هایی داشته اما همیشه در 

اوج بوده است. 

آیاپیشنهادازچندباشگاهایتالیایی

جدینبود؟

نـه، هرگـز جـدی نبـود. البتـه به صـورت رسـمی 

ایـن پیشـنهادها را دریافـت کـردم اما نمی خواسـتم آنها 

را جـدی بگیـرم و از همـان ابتدا هـم اعلام کردم که هیچ 

اشتیاقی در کار نیست، به آنها احترام گذاشتم و دوست 

نداشـتم کاری کنـم کـه بیهـوده به ادامـه مذاکرات 

امیدوار باشـند. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم


